
Het algehele verbod op het gebruik van stroomstootapparatuur zal naar mijn idee leiden tot 
ongewenste situaties. Een aantal honden zal niet voldoende trainbaar zijn waardoor ze in de 
samenleving niet kunnen functioneren en tot gevaarlijke situaties kan leiden. Uiteraard kan dat 
opgelost worden door deze honden te laten inslapen. Of er dan sprake is van dierenwelzijn? 
Daarnaast ben ik bang dat het verbod zal leiden tot het gebruik van andere middelen welke veel 
erger zijn dan het gebruik van de stroomband (uiteraard mits er op een verantwoorde manier mee 
wordt omgegaan). Bij het verbod van de stroomband en het niet inzetten van andere 
dierontwaardige middelen kunnen honden slechts opgeleid worden op een manier waarop 
bijvoorbeeld de politie er bij de inzet niks aan heeft. Als een door de politie ingezette hond door een 
verdachte wordt geschopt en geslagen dan zal de hond niet naar voren gaan maar wellicht het 
hazenpad kiezen omdat de hond hierin geen (positieve) ervaring heeft. Met positieve ervaring bedoel 
ik dat de hond weet dat hij mag bijten in bepaalde situaties waardoor de hond de pijn die hem wordt 
aangedaan door de verdachte kan verzetten. Een politie agent kan dan maar beter weglopen en niks 
doen en dan vraag ik mij af waarvoor de politie uberhaupt nog nodig is. Ze zijn er om de samenleving 
te beschermen en gebruiken daarvoor ook hun hond. Maar als de hond niks doet (omdat de hond 
alleen positief is afgericht) dan voelt de politie-agent zich toch niet veilig? En hoe moet hij dan het 
volk beschermen?

Kinderen kunnen toch ook niet alleen maar met snoepjes en strelingen worden opgevoed? Dat 
gebeurt sowieso al te veel. Als kinderen strakker worden opgevoed dan zou er nu ook niet zoveel 
ellende en disrespect zijn binnen de samenleving. Het opvoeden met snoepjes, praten en strelingen 
heeft de samenleving gebracht tot zoals die nu is. ROT. Ingrijpen is gewenst en dat kan niet als 
mensen zich onveilig voelen.

Ik pleit er niet voor dat iedereen zo maar een stroomband moet gebruiken maar het is zeker zo dat 
als een hond op een gepaste wijze, welke niet oneerlijk is richting de hond, wordt afgericht een veel 
fijner leven geniet dan een hond waarmee met regelmaat (dagelijks?) een gevecht plaats moet 
vinden in de rangorde tussen de hond en geleider. Het gebruik van een stroomband bij een hond bij 
de africhting betekent ook niet dat de stroomband altijd hoeft te worden gebruikt. Het is de 
bedoeling om het gebruik van hulpmiddelen af te bouwen en slechts incidenteel te gebruiken.


